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Algemeen 

Naam: Afgevaardigden Antwerpen 

Datum: 14-11-2023 Uur: 20:00u Locatie: Merksem 

Aanwezig: Halsberghe Jan - Hendrickx Hugo – Maeseele Rob – Verschave Alex 
– Wuyts Fred 

Verontschuldigd: Voorhoof Anita - Van Echelpoel Cor (BO) – Naegels F 
 

De vergadering vat aan om 20u stipt. De heer Hendrickx geeft aan later aan te sluiten 

bij de vergadering en dit gelet op de verkeerssituatie rond Antwerpen. Hij vervoegde 

de vergadering om 20u28. 

Agenda: 

01- Hendryckx E. ivm aanduidingen basketbalwedstrijden  

- De voorzitter licht toe. Hij merkt op dat het aan het beteren is, maar vindt 

het een triestige zaak dat vele wedstrijden niet worden geleid door officiële 

scheidsrechters. De vergadering stelt dat de situatie eerder stagneert en ziet 

weinig beterschap. Men merkt voorts op dat men vaak dezelfde 

scheidsrechters tegenkomt op de clubs. De voorzitter zegt dat dit komt door 

het huidige systeem. De vergadering stelt dat men niets heeft tegen telkens 

dezelfde scheidsrechters en stelt vast dat men al blij is dat er scheidsrechters 

aanwezig zijn. De vergadering merkt op dat er een wildgroei is aan 

initiatieven en stelt voor om. Een en ander verder te stroomlijnen.  

02- Umans K. uitnodiging vergadering Fin.Com:  

- De vergadering wenst de heer Naegels veel succes met zijn werkzaamheden 

in de Fin.Com.  

03- BvA – Vraag over ploegen die spelers hebben in nationale en landelijke reeksen 

en deelnemen aan de Beker van Antwerpen: 

- De vergadering stelt vast dat het voor de provinciale bekers mogelijk is dat 

er een ploeg wordt ingeschreven met spelers die spelen in nationale en 

landelijke reeksen. Dit gebeurt reeds in Antwerpen. De vergadering stelt zich 

de vraag in hoeverre de scheiding van de niveaus 1 en 2 en de koppeling aan 

de Beker van Vlaanderen en de andere niveaus voor de provinciale bekers 

opportuun is, omdat dit op dergelijke wijze omzeild lijkt te worden.  

04- Vergadering Voorzitters afgevaardigden: 

- De voorzitter licht toe. Er werd een e-mail gestuurd aan de voorzitters van 

de afgevaardigden, maar er kwam weinig respons op. De Antwerpse 

Afgevaardigden zijn van mening dat deze vergadering nodig is om de 

toekomstige rol van de afgevaardigden te gaan bepalen en dit ook het 



format kan vormen om bepaalde andere topics te bespreken. De 

vergadering haalt daarbij ook de diplomaplicht van de coaches aan, waarbij 

er mogelijk een afwijkende visie is tussen de stakeholders van de clubs en de 

stakeholders van de trainers. Er wordt voorgesteld om de voorzitters eens 

op te bellen en desgevallend om tijdens de algemene vergadering d.d. 9 

december 2023 tijdens de variapunten dit verder toe te lichten en te 

verzoeken om een datum te prikken waarop de voorzitters van de 

afgevaardigden kunnen samenzitten. Deze werkwijze wordt goedgekeurd. 

De voorzitter gaat de voorzitters van de andere groepen afgevaardigden 

telefonisch contacteren. 

05- Problematiek coaches: 

- Tijdens de vergadering werd ook het item “diplomaplicht” besproken en het 

feit dat er mogelijk een afwijkende visie is tussen de stakeholders van de 

clubs en de stakeholders van de trainers. Er wordt ook gesteld dat er tijdens 

wedstrijden de coach vaak niet aanwezig is, maar toch op het wedstrijdblad 

staat. Er wordt de vraag gesteld of de lijsten van A-, B-coaches nog wel 

actueel zijn en of het aantal coaches niet schromelijk wordt overschat. De 

diplomaplicht zoals die momenteel voorligt lijkt niet opportuun voor de 

provinciale clubs. In plaats van de verplichtingen voor sommige niveaus te 

verlagen of zelfs af te schaffen creëert men nu een aantal soorten diploma’s 

bij. De volledige groep staat hierachter.  

Rondvraag:  

• Een lid stelt zich de vragen bij de beschikbaarheid van het secretariaat. Er 

wordt opgemerkt dat dit tijdens vakantieperiodes problematisch is.  

• De heer Halsberghe had zich ingeschreven voor een team meeting voor 

“Referee ambassador”. Hij merkt op dat de vergadering eigenlijk enkel ging 

over het traject van youth official tot official, maar merkt op dat de 

vergadering eigenlijk niet ging over de functie van “Referee ambassador”. De 

heer Halsberghe heeft een e-mail gestuurd naar de heer Jacobs. 

• De heer Halsberghe vraagt zich – gelet op de vacatures voor “Manager 

officials” – af wat de rol van de heer Jacobs in de toerkomst zal zijn.  

• Enkele dagen voor de algemene vergadering van september is CD201 van de 

agenda geschrapt. De vergadering stelt zich de vraag of de oude regeling dan 

nog steeds geldt. 

• De heer Verschave heeft geen verdere opmerkingen. 

• De voorzitter vraagt voor de goede orde om steeds te mailen naar zijn 

@basketbal.vlaanderen adres.  

De vergadering werd beëindigd om 21u17.  

Verslaggevers: Verschave Alexander – Hendrickx Hugo  



Volgende vergadering op 5 december 2023, te Merksem.  

De heer Van Echelpoel wordt mee uitgenodigd voor deze vergadering.  

Volgende AV op 9 december 2023 te Edege 


